
Valberedningens förslag till styrelse för Brf Kandelabern 2025-2027 

 

Uppdrag 

 

Valberedningen har arbetat i enlighet med den arbetsordning som föreligger 

för valberedningen och där huvuduppgiften är att till årsmötet 2025 föreslå 

ledamöter och suppleanter till styrelsen för kommande år. 

 

Styrelsen 

 

Styrelsen består av lägst tre och högst elva styrelseledamöter med högst fyra 

suppleanter. Av dessa utses en styrelseledamot och högst en suppleant för 

denne av styrelsen för HSB. För närvarande består styrelsen av nio 

ledamöter, inkl HSBs representant samt tre suppleanter. 

 

Arbete 

 

Valberedningen har haft personliga möten, samt andra former av möten 

under året. 

 

Mandattiden för fyra av ledamöterna och en suppleant löper ut vid 

årsstämman 2025, av dessa fyra ledamöter och en suppleant, står tre 

ledamöter till förfogande för omval.  

 

Valberedningen anser att de bör få förnyat förtroende och har arbetat för att 

finna nya medlemmar som är intresserade av föreningsarbete. Nya 

ledamöter för styrelsearbete har sökts via anslag i trapphusen och Facebook. 

 

Valberedningens förslag till styrelse vid årsmötet 2025 
 

Ledamöter: 

- omval av Boel Dirke för en tid av två år 

- omval av Ferenc Somos för en tid av två år 

- omval av Antonia Hyltén-Cavallius för en tid av ett år 

- nyval av Mats-Ola Samuelsson för en tid av två år. Mats-Ola har tidigare 

varit suppleant 

 

 

Suppleanter: 

- nyval av Robin Fält (Sannadalsvägen 1) för en tid av två år. Robin har bott 

två år i vår förening. Han är ekonom och arbetar på bank, och på sin fritid 

ägnar han sig bl a åt golf och läsning. 

 

- nyval av Hernán Gil (Grenljusbacken 17) för en tid av två år. Hernán har 

bott sju år i vår förening. Han arbetar med IT-Teknin och har tidigare 

erfarenhet från företagsledning och byggbranschen. Han tillbringar gärna sin 

fritid i naturen tillsammans med hunden Freddie. 

 

 

 

 

 



Internrevisor: 

- omval av Urban Gustasson som internrevisor för en tid av ett år 

- omval av Daniel Armyr som revisorssuppleant för en tid av ett år 

 

Följande styrelseledamöter och suppleanter valdes vid föregående 

föreningsstämma för en tid av två år. 

- Monica Söderberg, ledamot 

- Gill Gawelin, ledamot 

- Fredrik Lindvall, ledamot 

- Dan Fränkel, ledamot 

- Leif Nilsson, suppleant 

- Mats-Ola Samuelsson suppleant, som i år är förslagen till ledamot för en 

tid av två år. 

 

Valberedningens förslag avseende arvoden 

 

Valberedningen föreslår oförändrat styrelsearvodet (paragraf 26 i stadgarna) 

fyra prisbasbelopp (pbb f.n 58 800), att fördelas inom styrelsen, samt 4 000 

kr till lekmannarevisorn. 

 

 

 

/Valberedningen 

Santiago Piva (ordförande) 

Per-Olof Ångman 

Lisbeth Olsson 

 

 


